
[05-02-2024 10:50:51] Communicatie azc Berichten en gesprekken worden end-to-end
versleuteld Niemand buiten deze chat kan ze lezen of beluisteren, zelfs WhatsApp niet
[05-02-2024 10 50 51] heeft de groep Communicatie
azc gemaakt
[05-02-2024 10 50 51] Communicatie azc: heeft u toegevoegd

5.1.2e 5.1.2e[05-02-2024 10 51 42] <bijgevoegd: 00000004 vcf>
[06-02-2024 17 33 33] <bijgevoegd: 00000005-PHOTO-2024-02-06-17-33-
33.jpg>
[12-02-2024 10 09 34] 5.1.2e

5.1.2e
Wij zitten in de leeskamer

[12-02-2024 10 09 52] Kom er zo aan
[26-03-2024 20 50 40] 5.1.2e 5.1.2e is toegevoegd

5.1.2e[28-03-2024 12 20 46] eeft de groepsafbeelding gewijzigd
[28-03-2024 12 21 14] 5.1.2e heeft toegevoegd
[28-03-2024 12 49 59] 5.1.2e Een paar updates rondom het azc-dossier vanuit
communicatie
— De actiegroep c.s kondigt aan een stichting op te richten (stichting
Leefbaarheid Kruidenwijk Nijverdal) en het kernteam te vergroten van 7 naar 10 mensen
- Vrijdagavond is er een uitzending van HOi tv (20.30u) over het azc Deze is afgelopen
dinsdag opgenomen Te gast tijdens deze uitzending zijn enkele raadsleden namens de
gemeenteraad en namens de actiegroep
— Er is gisteren een heel epistel geplaatst over het azc op enkele fac ebookpagina's door
een anonieme gebruiker De auteur heeft zich inmiddels bekend gemaakt EEn (2)
die woonachtig zou zijn aan het Dalkruid. Volgens zichzelf oud-communicatiemedewerker van
Shell en oud-journalist
- Verder neemt het aantal vragen dat binnenkomt op Eiehellendoorn nl zoals verwacht per
dag af De vragen worden (wederom zoals verwacht) wel steeds ingewikkelder Tot nog toe
zijn we helemaal bij en is elke mail die is binnengekomen beantwoord Ik zet zo meteen de
auto-reply er weer op vanwege onze afwezigheid de komende dagen
- De Q&A-lijst op onze website is nog niet geüpdatet met alle vragen en antwoorden die we
hebben binnengekregen en teruggekoppeld. Dit is meer werk dan we vooraf hadden voorzien

Ik heb al wel eenBovendien is niet elke vraag geschikt om te delen met iedereen
aanvulling gemaakt in ons bestand op Teams met veelgestelde vragen (en antwoorden) die we
hebben ontvangen sinds 12 maart (op bijeenkomsten, maar ook via de mail) Ik kan dit
volgende week afronden
[02-04-2024 15:07:14] 5.1.2e https://www.tubantia.nl/hellendoorn/verzet-
tegen-azc-in-nijverdal-gebundeld-in-nieuwe-stichting-dan-staan-we-sterker-bij-de-
rechter-a7cd864e/?cb=eed97bc6-112c-4d26-8924-cff2a42f2007&auth rd=1

5.1.2e[02-04-2024 15:37:48] ‘Ongewenste vreemdeling’ draait door en valt
Nijverdals echtpaar thuis aan ‘We stonden doodsangsten uit’

https://www.tubantia.nl/hellendoorn/ongewenste-vreemdeling-draait-door-en-valt-
nijverdals-echtpaar-thuis-aan-we-stonden-doodsangsten-uit-a9141342/
[04-04-2024 15:52:54] EEEN. :: in een nieuwe update op de FB-pagina van de
actiegroep (stichting i.o.) staat het volgende
[04-04-2024 15:53:13] <bijgevoegd 00000015-PHOTO-2024-04-04-15-53-

13.jpg>
[04-04-2024 15:55:23] Gaat mij om de passage over het WOO-verzoek. Klopt
die termijn en aan wij dit redden / zorgen we voor terugkoppeling? Vooral met het oog op

djouw vakantie,
[04-04-2024 15:56: 33] Dus datVerder roepen ze op tot meer WOO-verzoeken
wordt interessant
[04-04-2024 Is onmogelijk te15:56:40] Die klopt. Er komt een uitstel
regelen voor de tijd

Mijn zorg zit in de oproep van vele woo verzoeken Ze proberen de gemeente daarmee lam te
leggen
[04-04-2024 15 57:21] Die uitstel gaat wel de deur uit, op tijd? Niet dat
we weer te laat zijn

15 5.1.2e Ja[04-04-2024 57:48] Ik heb maandag een gesprek met
[04-04-2024 15 57:53] 5.1.2e

5.1.2e[09-04-2024 08 06:30] Hoe ging het gisteravond bij de raad?
[09-04-2024 08 09:47] 5.1.2e Goed hoor! Prima bijeenkomst Eigenlijk alleen het
CDA en Lokaal Hellendoorn die een beetje sputteren vanuit een onbestemd gevoel van
onrust Die laatste partij wil sneller aan zet komen dan juli, maar daar is verder in de



raad geen behoefte aan. Alle andere partijen zitten er goed in en spraken nadien ook
5.1.2esteun uit. van het COA deed het weer erg goed!

(09-04-2024, 08:10:10] 5.1.2e Fijn om te horen!
5.1.2e09-04-2024, 08:12:30] Denk dat het ook een goede bijeenkomst was voor

Zonder het heel expliciet te maken werd er toch erkenning gegeven aan de
intimidatie zijn kant op vanuit roddel en achterklap. Ik denk dat hij daar wel steun uit
haalt
09-04-2024, 08:48:19]
[11-04-2024, 09:57:43] elukkig.

H

https://www.tubantia.nl/hellendoorn/nijverdaller-frans-zegt-wat-de-helft-van-de-
bevolking-denkt-een-asielzoeker-laat-je-niet-in-de-steek-albb97e7/?cb=51d16b4e-2e22-4c69-
a8d4-72550e5ef0d6&4auth rd=1

[11-04-2024, 10:02:41] BEEN: Kijk! Langzaam aan zeker durven ook de voorstanders
zich te laten horen. erg fijn artikel.

Ps: mocht men jullie je zorgen maken om mij, ik zit hier in een prima opvanglocatie! Bs
[11-04-2024, 10:23:37] EE Mooi, bed-bad-broodregeling weer goed voor
elkaar dus!
[11-04-2024, 10:32:30] Geniet ervan, |5-1-24
[11-04-2024, 13:20:56] : Ik wil een update over het azc op onze socials
plaatsen. Het bericht gaat over het feit dat we de veelgestelde vragen onlangs hebben
aangevuld. Niet iedereen zit die constant te F5'en, dus ik denk dat het goed is dat we
mensen daar op attenderen. Mijn voorstel is om dan meteen duidelijk te maken dat we
volgende maand meer informatie delen met de mensen die zich hebben aangemeld voor het
omwonendenoverleg over het vervolg (dat is maandag ook aan de raad toegezegd).

Dit is dan het bericht:
Waarom lijkt het alsof alleen is gekeken naar locaties in of nabij de Kruidenwijk? Of:
worden de bomen naast de locatie gekapt? Krijgt de gemeente geld voor het mogelijk maken
van een asielzoekerscentrum (azc)?

Deze en andere vragen zijn de afgelopen weken vaak gesteld, nadat op dinsdag 12 maart
door het college van burgemeester en wethouders is besloten op welke locatie in onze
gemeente een azc moet komen. De vragen zijn onder andere voorbijgekomen tijdens
gesprekken met omwonenden en tijdens verschillende inloopbijeenkomsten. Daarnaast hebben
we via e-mail (Gjithellendoorn.nl) veel vragen ontvangen.

We hebben de veelgestelde vragen op onze website over het azc (www.hellendoorn.nl/azc)
daarom aangevuld. Dit blijven we doen. De komende periode richten we ons op het inrichten
en organiseren van het omwonendenoverleg. Omwonenden die zich hiervoor hebben aangemeld,

___________________________________..
krijgen hier volgende maand meer informatie over.

Akkoord GSE? Het moet even via Whatsapp, want via mail krijg ik je niet te pakken
natuurlijk.
[11-04-2024, 13:25:56] 5.1.2e Akkoord!

5.1.2e[11-04-2024, 13:28:21] Mooi, 5-1-297
[11-04-2024, 15:19:22] 5.1.2e Goed om een bericht uit te doen. Zie je mail
voor een paar suggesties in de tekst.
(11-04-2024, 17:44:08] BEEN: <bijgevoegd: 00000035-PH0TO-2024-04-11-17-44-
08.jpg>

[11-04-2024, 17:45:01] 51.22 | Bericht over FAQ staat op de socials. Ivm vanavond
wil ik niet nog langer wachten.
(11-04-2024, 22:07:46] -BEEN: Bijeenkomst in Hulsen was prima. Was een man of 80

en het bleef allemaal keurig. Goede vragen. BEEN zet er ook comfortabel in en
deed het netjes, met een eerlijk verhaal.

22 12 EES[11-04-2024, 26]
5.1.2e

Gelukkig dat het goed is verlopen!
[11-04-2024, 22 12 48] Fijn!
[11-04-2024, 22 38 14] 5.1.2e Fijn!

5.1.2e[11-04-2024, 23 53 58] Gelukkig!
[12-04-2024, 12 595 55] 5.1.2e <bijgevoegd: 00000042-PHOTO-2024-04-12-12-59-
55.jpg>
[13-04-2024, 18 59 25] a 512e B https: //www.rijnmond.nl/nieuws/1813068/omwonenden-
toekomstig-azc-krijgen „euro-voor-hang-en-sluitwerk Ughhh.…. ®

19:10:54](13-04-2024, [ Wat een slecht verhaal is mijn eerste reactie!



[13-04-2024 22:10:02] Vooral een erg slecht besluit, vind ik. Nog voordat
ook maar een asielzoeker is gearriveerd zeg je dan als gemeente dat je het voor

Ofwelomwonenden waard vindt om woningen beter te beveiligen je criminaliseert
asielzoekers
[13-04-2024, 22:44:59] 5.1.2e Dat bedoel ik!

5.1.2e[21-04-2024, 14:08:41]
https: //www.cda. nl (overe lTendoorn/actueel/nieuws/reageert- cda-hellendoorn-op-
vele-brieven-en-e-mails-over-azc-kruidenwijk
https://www.cda.nl/overijssel/hellendoorn/actueel/nieuws/reageert-cda-hellendoorn-op-
vele-brieven-en-e-mails-over-azc-
kruidenwijk?fbclid=IwZXh0bgNhZWOCMTEAAR1lWudDwJyTxHsNu66n9RFC7rcPwOmMM96pjz50n03XZh3aoZkmd
Th2J0Ek aem AazbSHCZ3AHSO6uxsTjVTugebwDwzuwwU F75TZJL5TfYRcAKJBsddHUz sKNy3w0yl18bUbrd2JDV
L5S4k2gfSzV
[30-04-2024 12:07:26] 5.1.2e Memo voor raad over expertmeeting AZC.docx « 1Eepagina <bijgevoegd Memo voor raad over expertmeeting AZC.docx>
[30-04-2024 12:47:44] 5.1.2e Memo voor raad over expertmeeting AZC.docx
<bijgevoegd 00000049-Memo voor raad over expertmeeting AZC.docx>
[30-04-2024 12:48:29] Dankjewel voor de snelle (en goede) service ©
[18-05-2024 12:10:57] Vragen VVD aan college B&W over de
spreidingswet.pdf « 2 pagina's <bijgevoegd 00000051-Vragen VVD aan college B&W over de
spreidingswet.pdf>
[18-05-2024 12 25 25] 5.1.2e <bijgevoegd 00000052-PHOTO-2024-05-18-12-25-25.jpg>Ee[18-05-2024 12 27 29] <bijgevoegd 00000053-PHOTO-2024-05-18-12-27-29.jpg>
[18-05-2024 14 13 52] 5.1.2e Als we even kunnen bellen voor 9 uur, dan redden
we ons denk wel
[21-05-2024 14 29 20] Raadsmededeling gaat nu naar de griffie Dus

uitpersbericht kan
5.1.2e[21-05-2024 14 53 04] Oké Persbericht is de deur uit Het staat ook op

onze socials nu
5.1.2e[21-05-2024 14 53 20] Top

[21-05-2024 15 03 49] 5.1.2e Griffie is not amused
5.1.2e[21-05-2024 15 04 30] zegt dat die expertmeeting helemaal nog niet

vast stond voor 30 mel
5.1.2e[21-05-2024 15 08 51] Nou stond vlgs mij wel vast

[21-05-2024 15 08 57] 5.1.2e Iedereen was akkoord
5.1.2e[21-05-2024 15 14 13] College gaat er niet over Dat is het punt

Agendacommissie bepaalt. Vanavond vindt hier nog specifiek overleg over
[21-05-2024 16 03:26] Maar pb zat vorige week al bij de stukken
[21-05-2024 21 58:04] Weet ik. Dat 30 mei als datum voor de
raadsbijeenkomst op een zeker moment ter discussie is komen te staan bij de
griffie/presidium,

is niet teruggekoppeld.2e[21-05-2024 21 58 27] Is ook niet zo
[21-05-2024 21 58 35] 2e Griffie vond het kort dag

21 58 2e[21-05-2024 49]
2e

In agendacommissie geen punt van discussie
[21-05-2024 21 59 38] En de datum is in de meivakantie met de griffie
samen bepaald

2e[21-05-2024 21 595 44] Dus ik kan het niet meer volgen
[21-05-2024 22 00 22] 5.1.2e Ik heb een boze mail van en kreeg een
enigszins onthutste DE aan mijn bureau Dus dan kan ik het ook niet meer volgen

22 5.1.2e[21-05-2024 00:58] Nu maar hopen dat het zometeen in de raad goed
gaat
[21-05-2024 22 01:34] 5.1.2e Ik zou zeggen even rustig ademhalen

5.1.2e[21-05-2024 22 01:45] Volgens mij is er niks aan de hand
[23-05-2024 11 00:21] 5.1.2e Hellendoorn had al bijna een jaar dé locatie voor
azc op het oog, maar tot twee keer toe volgde uitstel
https: //www.tubantia.nl/hellendoorn/hellendoorn-had-al-bijna-een-jaar-de-locatie-voor-
azc-op-het-00g-maar-tot-twee-keer-toe-volgde-uitstel-a9ad475b/
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